

Fools & Kings



Fools & Kings, das ist ein musikalischer Big Apple, die Ignoranz der Grenzen moderner Rockmusik, impulsives Umarmen oder Abstoßen der Hörerwartung. Für jeden ein anderer Eindruck und extreme Dynamik als Stilmittel, oder einfach nur die Musik eines Musikers. Die Kieler Band gibt es zwar erst seit 2013, die Musik entstand allerdings größtenteils schon vier Jahre früher in Kopf und Keller von Gitarrist Andreas Glaser, der durch Bands wie Opeth, Porcupine Tree oder Radiohead mehr Interesse an Atmosphäre als an stilistischer Stringenz hegt.

Erst viel später kam die Idee auf, die Songs auf die Bühne zu bringen und der gemeinsame Studienort brachte weitere vier Herren in die Band. Seitdem ist in Lübeck die erste EP entstanden und die Band regelmäßig live zu sehen, weitere Konzerte in Schleswig Holstein und eine Deutschland-Tour sind in Vorbereitung.

Fools & Kings are a big apple of musicality, the ignorance of the borders of modern rock music, impulsive embracing and rejecting of the listener's expectations. For each and everyone an individual impression and extreme dynamics as stylistic device, or just the music of a musician. While the band from Kiel, Germany only exists since 2013, most of its music was developed four years earlier in the head and basement of guitarist Andreas Glaser, who shows more interest in atmosphere rather than in stylistic rigour after listening to bands like Opeth, Porcupine Tree or Radiohead.

Much time passed until the idea was born to turn the project into a real live band, and a mutual place of study brought another four members into the band. Since then the first EP has been recorded in Lübeck and the band is playing live regularly. More concerts in Schleswig Holstein and a tour through Germany are in the making.

Youtube: <http://www.youtube.com/user/FoolsandKingsOfficial>

Facebook: <https://www.facebook.com/FoolsandKings>

Soundcloud: <https://soundcloud.com/foolsandkings>

Website: www.foolsandkings.de

Contact: Tptv@live.de